الرئيس التنفيذي للمجموعة Group Chief Executive Officer

Date: 27 September 2020

Ref: 10 / 10 / 345 /2020

To: Chief Executive Officer

Boursa Kuwait

Peace, Mercy and Blessings of Allah be upon you,

Subject: Disclosure of Material Information

KFH Credit Ratings Report Issued by

Moody's Investors Service

In reference to the above, and in interest of Kuwait Finance House "KFH" at adhering to the requirements of Article (4-1-1/18) of Chapter 4 'Disclosure of Material Information' of CMA Executive Bylaws Rulebook 10 (Disclosure and Transparency), KFH would like to report the following:

In the Credit Ratings Report dated 24 September 2020, Moody's Investors has:

- Downgraded KFH Long Term Local and Foreign Currency Deposit ratings to A2 from A1. The rating action follows Moody's downgrade Kuwait's government issuer rating to A1 with a Stable outlook. The decision to downgrade the government's rating reflects both the increase in government liquidity risks and a weaker assessment of Kuwait's institutions and governance strength.
- Confirmed the KFH Long-Term Counterparty Risk Ratings (CRR) and the Counterparty Risk Assessment (CRA) at the A1 and A1(cr) respectively.
- Changed the outlook on the KFH Long-Term Deposit Ratings to (Stable) from (Ratings under Review) in line with the Stable outlook on the sovereign rating.
- Confirmed that the KFH Standalone Baseline Credit Assessments (BCA) and Other Ratings are unaffected by the Sovereign Rating downgrade.

There is no impact on the KFH's Financial Position.

Attached is the Appendix (9) 'Disclosure of Credit Rating Form' that has been submitted to Capital Market Authority.

Best Regards,

Ahmed Soud Al Kharii

Acting Group Chief Executive Officer

بيت التمويل الكويتي Kuwait Finance House

التاريخ: 27 سبتمبر 2020 م

الإشارة: 10 / 10 / 345 / 2020

السيد/ الرئيس التنفيذي المحترم بورصة الكويت

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته

الموضوع: الإفصاح عن المعلومات الجوهرية تقرير التصنيف الإنتماني لبيتك الصادر عن وكالة موديز لخدمات المستثمرين

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصاً من بيت التمويل الكويتي "بيتك" على الإلتزام بمتطلبات المادة (4-1-18/1) من الفصل الرابع (الإفصاح عن المعلومات الجوهرية) من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لهيئة أسواق المال، يفيد بيتك بما يلي:

قامت وكالة موديز للتصنيف الإنتماني في تقريريها الصادر بتاريخ 24 سبتمبر 2020:

- بتخفيض تصنيف الودائع بالعملات المحلية والأجنبية على المدى البعيد لبيتك من A1 إلى A2. يأتي هذا الإجراء عقب تخفيض التصنيف الائتماني لدولة الكويت إلى A1 مع نظرة مستقبلية مستقرة، ويعكس قرار تخفيض التصنيف السيادي زيادة مخاطر السيولة الحكومية وتقييماً أضعف لمؤسسات الدولة وقوة الحوكمة.
- تثبیت تصنیفات مخاطر الطرف الآخر على المدى البعید وتقییم
 مخاطر الطرف الآخر لبیتك عند A1(cr) على التوالي.
- تغيير النظرة المستقبلية لتصنيفات ودائع بيتك على المدى البعيد من
 (قيد المراجعة) إلى (مستقرة) تماشياً مع النظرة المستقبلية المستقرة
 للتصنيف السيادى.
- تأكيد أن التقييم الإئتماني الأساسي (BCA) لبيتك والتصنيفات
 الأخرى لم تتأثر بتخفيض التصنيف السيادي.

هذا وليس من المتوقع وجود أي تأثير على المركز المالي لبيتك.

مرفق لكم ملحق رقم (9) "نموذج الإفصاح عن التصنيف الإئتماني"، هذا وتم تزويد السادة/هيئة أسواق المال بنسخة منه.

> وتفضلوا بقبول فائق الإحترام، أحمد سعود الخرجي

> الرئيس التنفيذي للمجموعة بالتكليف

ning Sil Japanil Sun Kuwati Finance House

KUWAIT FINANCE HOUSE, KSCP | State of Kuwait Headquarters Trade Registration No 26066 | Authorized Capital KD 1,187,413,812 Issued and Paid Up Capital KD 767,413,812 PO Box 24989, Safat 13110, Kuwait

T: +965 22455862 - +965 22429943 | F: +965 22413920

E: corp@kfh.com | www.kfh.com

بيتُ التمويل آلكويتي، ش.م.ك.ع | المركز الرئيسي في دولة الكويت رقم السجل التجاري ٢٠٦٦ | رأس المال المصرح به ٢٨٨, ٤١٣, ٨١٨ ، ١ د.ك رأس المان المصدر والمدفوع ٨١٢ ، ٢١٧ ، ٤١ك د.ك ص.ب ٢٤٩٨٩، الصفاة ١٣١١٠ ، الكويت ت: ٢٢٤٥٨٦١ ، ٢٩٤١ - ٢٩٢٢٩٩٤٢ ، ١٩٦٥ + إف: ٢٢٤١٩٩٢ ، ٢٩٤٠

البريد الإلكتروني: www.kfh.com | corp@kfh.com

27 September 2020

Kuwait Finance House (KFH)

Appendix (9)

Disclosure of Credit Rating Form

KFH Credit Ratings Report Issued by Moody's Investors Service 27 سبتمبر 2020

بيت التمويل الكويتي (بيتك)

ملحق رقم (9) نموذج الإفصاح عن التصنيف الإثتماني

تقرير التصنيف الإئتماني لبيتك الصادرعن وكالة موديز لخدمات المستثمرين

27 سبتمبر 2020	التاريخ:
بيت التمويل الكويتي (بيتك)	اسم الشركة المدرجة
وكالة موديز لخدمات المستثمرين	الجهة المصدرة للتصنيف
	فئة التصنيف

فثة التصنيف			
الفئة	التصنيف (من)	الإجراء	التصنيف (إلى)
التصنيفات المتأثرة:			
التصنيف الائتماني للودائع على المدى البعيد	A1	تخفيض	A2
النظرة المستقبلية	قيد المراجعة	تغيير	مستقرة
التصنيفات المثبتة:			
تقييم مخاطر الطرف الآخرعلى المدى البعيد	A1(cr)	تثبيت	A1(cr)
تصنيف مخاطر الطرف الأخرعلى المدى البعيد	A1	تثبيت	A1
دلولات التصنيف			

(A1) تعتبر الالتزامات ذات التصنيف A ذات مستوى متوسط إلى مرتفع من الجودة وهي معرضة لدرجة منخفضة من المخاطر الإنتمانية.

يشير العنصر 1 إلى أن الإلتزام يقع في الجزء الأعلى من فئة التصنيف العام والعنصر 2 إلى الترتيب المتوسط والعنصر 3 إلى الترتيب الأدنى.

انعكاس التصنيف على أوضاع الشركة

ليس من المتوقع وجود أي تأثير على المركز المالي لبيتك.

النظرة المستقبلية الحالية

نظرة مستقبلية مستقرة تماشياً مع النظرة المستقبلية المستقرة للتصنيف السيادي.

ترجمة التصريح الصحفي أو الملخص التنفيذي

قامت وكالة موديز للتصنيف الإئتماني في تقريرها الصادر بتاريخ 24 سبتمبر 2020:

- بتخفيض تصنيف الودائع بالعملات المحلية والأجنبية على المدى البعيد لبيتك من A1 إلى A2، ويأتي هذا الإجراء عقب تخفيض التصنيف الانتماني لدولة الكويت إلى A1 مع نظرة مستقبلية مستقرة، ويعكس قرار تخفيض التصنيف السيادي زيادة مخاطر السيولة الحكومية وتقييماً أضعف لمؤسسات الدولة وقوة الحوكمة.
 - تثبيت تصنيفات مخاطر الطرف الآخر على المدى البعيد وتقييم مخاطر الطرف الآخر لبيتك عند A1 (cr) على التوالي.
- تغيير النظرة المستقبلية لتصنيفات ودائع بيتك على المدى البعيد من (قيد المراجعة) إلى (مستقرة) تماشياً مع النظرة المستقبلية المستقرة للتصنيف السيادي.
 - تأكيد أن التقييم الإئتماني الأساسي (BCA) لبيتك والتصنيفات الأخرى لم تتأثر بتخفيض التصنيف السيادي.



Date	27 September 2020
Name of Listed Company	Kuwait Finance House (KFH)
Entity Issues the Rating	Moody's Investors Service

Rating Category

Category	Rating (From)	Action	Rating (To)
Affected Ratings:			
Long Term Bank Deposit	A1	Downgrade	A2
Outlook	Ratings Under Review	Change	Stable
Unaffected Ratings:			
Counterparty Risk Assessment (CRA)	A1(cr)	Affirmed	A1(cr)
Long-Term Counterparty Risk Ratings (CRR)	A1	Affirmed	A1

Rating Implications

- A Obligations rated A are judged to be upper-medium grade and are subject to low credit risk.
- The modifier 1 indicates that the obligation ranks in the higher end of its generic rating category; the modifier 2 indicates a mid-range ranking; and the modifier 3 indicates a ranking in the lower end of that generic rating category.

Rating Effect on the Status of The Company

There is no impact on the KFH's Financial Position.

Current Outlook

Stable Outlook in line with the Stable outlook on the sovereign rating.

Translation of the Press Release or Executive Summary

In the Credit Ratings Report dated 24 September 2020, Moody's Investors has:

- Downgraded KFH Long Term Local and Foreign Currency Deposit to A2 from A1. The rating action follows Moody's downgrade Kuwait's government issuer rating to A1 with a Stable outlook. The decision to downgrade the government's rating reflects both the increase in government liquidity risks and a weaker assessment of Kuwait's institutions and governance strength.
- Confirmed the KFH Long-Term Counterparty Risk Ratings (CRR) and the Counterparty Risk Assessment (CRA) at the A1 and A1(cr) respectively.
- Changed the outlook on the KFH Long-Term Deposit Ratings to (Stable) from (Ratings under Review) in line with the Stable outlook on the sovereign rating.
- Confirmed that the KFH Standalone Baseline Credit Assessments (BCA) and Other Ratings are unaffected by the Sovereign Rating downgrade.

بيت القعويل الكويتير Kuwait Finance House